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PROTOKÓŁ NR XVII/2012 

 z XVII sesji Rady Gminy Wierzchlas, która odbyła się w sali 

konferencyjnej Urzędu Gminy dnia 28 czerwca 2012 roku. 

 Początek posiedzenia o godz. 9
00

 – 11
10 

                  

Ustawowa liczba radnych: 15 

Obecnych na sesji:      14 

 

W sesji udział wzięli radni: 

1. Jerzy Cieślak   - Przewodniczący Komisji Rewizyjnej 

2. Tadeusz Ignasiak   - Przewodniczący Komisji RLiOŚ 

3. Marcin Kowalczyk  - Przewodniczący Komisji OZKiS 

4. Józef  Krzeszowski  - Członek Komisji OZKiS 

5. Marek Leszczyk   - Członek Komisji Rewizyjnej 

6. Jacek Młynarczyk   - Przewodniczący Rady Gminy 

7. Anna Olejnik   - Członek Komisji OZKiS 

8. Stanisław Parzyjagła  - Członek Komisji RLiOŚ 

9.  Tomasz Pietrzak   - Członek  Komisji OZKiS 

10.  Barbara Puczkowska  - Wiceprzewodniczący Rady Gminy 

11.  Jan Sarowski   - Członek Komisji Rewizyjnej 

12.  Agata Stępińska   - Członek Komisji RLiOŚ 

13.  Ryszard Świątek   - Członek Komisji Rewizyjnej 

14.  Sylwia Wrzała   - Członek Komisji Rewizyjnej 

 

Nieobecny radny. 

1. Radosław Kolbert   - Członek Komisji RLiOŚ 

 

Spoza rady w sesji uczestniczyli: 

1. Krzysztof Bednarek  - Wójt Gminy 

2. Teresa Nowak   - Skarbnik Gminy 

3. Leszek Gierczyk   - Sekretarz Gminy 

4. Agnieszka Kucharska  - pracownik Urzędu Gminy 

5. Andrzej Stępień   - Starosta Powiatu Wieluńskiego 

6. Krystyna Miśkiewicz  - Radna Rady Powiatu w Wieluniu  

7. Krystyna Buczkowska  - Sołtys wsi Kraszkowice 

8. Stanisław Frankowski  - Sołtys wsi Przycłapy 

9. Leon Makielak   - Sołtys wsi Wierzchlas A 
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8.Wiesław Kapica   - Sołtys wsi Wierzchlas B  

9. Jerzy Włodarczyk   - Sołtys wsi Strugi 

10. Jan Błaszczak   - Sołtys wsi Łaszew 

11. Rafał Mostowy   - Sołtys wsi Łaszew Rządowy 

12.  Marian Sztuka   - Sołtys wsi Przywóz 

13.  Henryk Łuczak   - Sołtys wsi Kamion 

14.  Zbigniew Wołowiec   - Sołtys wsi Jajczaki 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie XVII sesji Rady Gminy. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu XVI sesji Rady Gminy Wierzchlas. 

4. Sprawozdanie Wójta z działalności między sesjami Rady Gminy Wierzchlas. 

5. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wierzchlas na lata 2012 – 

2021, 

b) zmian w budżecie Gminy Wierzchlas na 2012 rok, 

c) zatwierdzenia sprawozdania finansowego i sprawozdania z wykonania 

budżetu za 2011 rok, 

d) udzielenia Wójtowi Gminy absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 

2011 rok, 

e) zaciągnięcia pożyczki na wyprzedzające finansowanie zadania p.n. „Budowa 

Wiejskiego Centrum Sportu w Łaszewie Rządowym”, 

f) wyrażenia zgody na nabycie  nieruchomości w Mierzycach,                             

6. Interpelacje, wolne wnioski i zapytania. 

7. Zakończenie obrad XVII sesji Rady Gminy Wierzchlas. 
 

Przebieg obrad sesji. 

Punkt 1 

 

Otwarcie XVII sesji Rady Gminy. 

Przewodniczący Rady Gminy Jacek Młynarczyk powitał Starostę Powiatu 

Wieluńskiego Andrzeja Stępnia, Radną Powiatu Wieluńskiego Krystynę  

Miśkiewicz , Panie radne i Panów radnych, Panią sołtys i Panów sołtysów,  oraz 

pracowników Urzędu Gminy,  Wójta, Sekretarza Gminy, Skarbnika Gminy. 

Stwierdził, że na sesji uczestniczy 14 radnych, co stanowi kworum, przy 

którym, może obradować i podejmować uchwały Rada Gminy. 
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Punkt 2 

 

Przyjęcie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Gminy powiedział, że radni i sołtysi otrzymali porządek 

obrad w zawiadomieniach w związku z tym zapytał, czy są uwagi do tego 

porządku. 

Zachodzi konieczność wycofania z porządku obrad z punktu 5 podpunkt a) 

„zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wierzchlas na lata 2012 – 

2021” i podpunkt e) „zaciągnięcia pożyczki na wyprzedzające finansowanie 

zadania p.n. „Budowa Wiejskiego Centrum Sportu w Łaszewie Rządowym””. 

O wyjaśnienia w tym temacie proszę  Sekretarza Gminy Leszka Gierczyka. 

Sekretarz Gminy Leszek Gierczyk obie uchwały miały związek z planowana 

inwestycją  sportową – budowa boiska w Łaszewie Rządowym o którym była 

mowa na poprzedniej sesji. Odbył się przetarg wpłynęła tylko jedna oferta, 

której wartość przekraczała wartość kosztorysu inwestorskiego. Przetarg został 

unieważniony, jesienią ogłoszony zostanie następny przetarg. Podpisana umowa 

z Urzędem Marszałkowskim  zobowiązuje nas do  rozliczenia się z prac do 

końca 2013 roku wiec  czas na nie nagli i możemy spokojnie z ta inwestycja 

poczekać. Proszę więc Wysoką Radę do przychylenia się tej propozycji 

i wycofania z porządku obrad powyższe uchwały.  

Nie było więcej uwag do przedstawionego porządku obrad w związku z tym 

Przewodniczący poddał  projekt porządku wraz z tymi dodatkowymi 

propozycjami pod głosowanie i przyjęty został jednomyślnie. W głosowaniu 

uczestniczyło 14 radnych. 

 

Punkt 3  

 

Przyjęcie protokołu XVI sesji Rady Gminy Wierzchlas.  

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że zawsze przed sesją jest 

wykładany protokół poprzedniej sesji i każdy radny ma prawo się z nim 

zapoznać, po czym zapytał czy są jakieś uwagi do protokołu? 

Nie było żadnych uwag, w związku z tym protokół został przyjęty bez zmian.       

W głosowaniu uczestniczyło 14  radnych. 
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Punkt 4 

 

Sprawozdanie Wójta z działalności miedzy sesjami Rady Gminy 

Wierzchlas. 

Przewodniczący Rady Gminy poprosił Wójta o odczytanie sprawozdania od 

dnia 25 maja 2012 r., do 28 czerwca 2012 r.  które stanowi załącznik nr 2 do 

protokołu. 

 

Punkt 5 

Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) Zmian w budżecie gminy Wierzchlas na 2012 rok.  

Skarbnik Gminy Teresa Nowak projekt uchwał był szczegółowo omówiony 

na posiedzeniach Komisji z tym, ze wycofana jest Wieloletnia Prognoza 

Finansowa Gminy na lata 2012 – 2021 jak również zmniejszyły się wydatki 

o kwotę 261.764 zł. w związku z tym dochody zwiększamy 190.700 zł, 

a wydatki zmniejszamy o kwotę 11.500 zł i wydatki zwiększamy 202.200 zł.  

Przewodniczący zapytał czy są uwagi lub pytania ponieważ nie  było więcej 

pytań ani uwag w związku z tym poprosił Skarbnik Gminy Teresę Nowak 

o odczytanie projektu uchwały Nr XVII/100/2012 w /w sprawie, następnie 

uchwała poddana została pod głosowanie i przyjęta jednogłośnie. W głosowaniu 

uczestniczyło 14 radnych.  

 

b) zatwierdzenia sprawozdania finansowego i sprawozdania z wykonania  

budżetu za 2011 rok, 

Przewodniczący Rady Gminy Jacek Młynarczyk poprosił o wprowadzenie do 

tematu Skarbnika Gminy. 

Skarbnik Gminy Teresa Nowak  poinformowała, że zgodnie z nowelizacją 

ustawy o finansach publicznych do kompetencji Rady Gminy należy 

zatwierdzanie nie tylko sprawozdania z wykonania budżetu, ale również 

sprawozdania finansowego na które składa się szereg bilansów jednostki za 

2011 rok. Sprawozdania były szczegółowo omawiane na posiedzeniach Komisji 

stałych Rady Gminy. Otrzymaliśmy opinię z Regionalnej Izby Obrachunkowej 

w Łodzi o tym sprawozdaniu. Zapytała czy sa uwagi, bądź wnioski ze strony 

radnych. 

Przewodniczący Rady Gminy – Jacek Młynarczyk poinformował, że 

wszyscy radni otrzymali materiały i zapoznali się z treścią sprawozdań. Wobec 

braku uwag radnych poprosił Wiceprzewodniczącą Rady Gminy Barbarę 
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Puczkowską o odczytanie uchwały Składu Orzekającego Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Łodzi w sprawie opinii o przedłożonym przez Wójta Gminy 

Wierzchlas sprawozdaniu z wykonania budżetu za 2011 r. 

Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Barbara Puczkowska odczytała uchwałę 

Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Łodzi                              

Nr IV/68/2012 z dnia 8 maja 2012 w sprawie opinii o sprawozdaniu 

z wykonania budżetu Gminy Wierzchlas za 2011r.  

Przewodniczący Rady Gminy  Jacek Młynarczyk – otwarł dyskusję na temat 

sprawozdania finansowego i sprawozdania z wykonania budżetu za 2011 rok. 

Przewodniczący nadmienił, że radni szczegółowo omawiali i analizowali 

sprawozdania na posiedzeniach komisji. 

 

Nikt z radnych nie zabrał głosu w dyskusji.  

Z uwagi na to, że nie było uwag ani pytań w tym temacie, Przewodniczący 

Jacek Młynarczyk poprosił Skarbnika Gminy Teresę Nowak  o odczytanie 

projektu uchwały Nr XVII/101/2012 w sprawie zatwierdzenia sprawozdania 

finansowego i sprawozdania z wykonania budżetu za 2011 rok. Następnie  

uchwała poddana została pod głosowanie. Za przyjęciem uchwały głosowali 

wszyscy radni. W głosowaniu uczestniczyło 14 radnych.  

 

c) udzielenia Wójtowi Gminy absolutorium z tytułu wykonania budżetu za  

2011 rok, 

Skarbnik Gminy Teresa Nowak  poinformowała, że kolejna ważną  

kompetencją Rady Gminy przewidziana zarówno w Ustawie o samorządzie 

gminnym, jak i w Ustawie o finansach publicznych jest udzielenie absolutorium 

Wójtowi Gminy z tytułu wykonania budżetu gminy za rok 2011. Stwierdziła, że 

sprawozdania finansowe przedstawiane są przez Wójta i oceniane jest przez 

Radę Gminy wykonanie budżetu. Szczególna  jest tutaj rola Komisji Rewizyjnej 

Przewodniczący Rady Gminy Jacek Młynarczyk porosił Zastępcę 

Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Marka Leszczyka o odczytanie 

wniosku Komisji Rewizyjnej  w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi 

Gminy Wierzchlas z tytułu wykonania budżetu za rok 2011 oraz Uchwały Nr 

IV/150/2012 z dnia 11 czerwca 2012 r. w sprawie wniosku Komisji Rewizyjnej 

Rady gminy Wierzchlas odnośnie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy 

Wierzchlas za rok 2011. 
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Zastępca Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Marek Leszczyk  odczytał 

wniosek Komisji Rewizyjnej  w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi 

Gminy Wierzchlas z tytułu wykonania budżetu za rok 2011 wraz z opinią 

o wykonaniu budżetu. Wniosek wraz z opinia stanowi załącznik  Nr 4 do 

protokołu. 

Następnie Zastępca Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Marek Leszczyk    

odczytał Uchwałę  Nr IV/150/2012 z dnia 11 czerwca 2012r Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Łodzi  w sprawie wniosku Komisji Rewizyjnej Gminy 

Wierzchlas odnośnie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Wierzchlas za 

rok 2011. Opinia stanowi załącznik Nr 5 do protokołu.       

Przewodniczący Rady Gminy zapytał, czy radni mają uwagi do przedłożonego 

sprawozdania  i odczytanych uchwał i otworzył dyskusję nad wnioskiem 

Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy. 

Z uwagi na brak uwag ze strony radnych, Przewodniczący Rady Gminy poprosił 

Skarbnik Gminy  o odczytanie projektu uchwały Nr XVII/102/2012 w sprawie 

udzielenia Wójtowi Gminy absolutorium. Następnie  uchwała poddana została 

pod głosowanie i przyjęta jednogłośnie. W głosowaniu uczestniczyło 14 

radnych.   

Wójt bardzo serdecznie dziękuję.  

 

b) wyrażenia zgody na nabycie  nieruchomości w Mierzycach,        

Agnieszka Kucharska temat omawiany był szczegółowo na posiedzeniach 

Komisji jeśli są pytania to proszę o ich zadawanie.  

Przewodniczący zapytał czy są uwagi lub pytania ponieważ nie  było więcej 

pytań ani uwag w związku z tym poprosił Agnieszkę Kucharską o odczytanie 

projektu uchwały Nr XVII/103 /2012 w /w sprawie, następnie uchwała poddana 

została pod głosowanie i przyjęta jednogłośnie. W głosowaniu uczestniczyło 14 

radnych.  
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Punkt 6 

Interpelacje wolne wnioski i zapytania. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Jacek  Młynarczyk proszę o zabranie głosu 

Starostę Wieluńskiego Andrzeja Stępnia. 

1) Starosta Wieluński Andrzej Stępień – witam Pana Przewodniczącego 

Rady Gminy, Wójta Gminy oraz Panią Sołtys i Panów Sołtysów na początku 

pragnę podziękować  za zaproszenie na dzisiejszą sesję, że mam możliwość 

spotkania się dziś  oraz kieruje gratulacje  dla Pana Wójta za wykonanie budżetu 

Gminy co było widać w sprawozdaniu finansowym i gratulacje dla Rady 

Gminy, że tak trafne uchwały były podejmowane. W Gminie Wierzchlas 

podejmowane były bardzo ważne  i nawet historyczne decyzje dotyczące 

rozwoju naszej gminy z czego wszyscy jesteśmy dumni.  Kolejna sprawa 

z której jestem bardzo zadowolony z  faktu, że wykonany został kolejny krok 

w sprawie uregulowania działki (drogi) w Mierzycach bo była tu inicjatywa 

Pani Radnej Powiatowej Krystyny Miśkiewicz i  Pana Wójta w sprawie 

uregulowania i podjęcia uchwały we tej sprawie i w niedalekiej przyszłości 

zostanie sfinalizowane.  

Na terenie Gminy Wierzchlas w ramach inicjatyw samorządowych wspólnie 

z Powiatem realizowane będą 4 zadania  są to m.in. Przycłapy, Broników, Strugi 

chodnik i Łaszew Rządowy dodam, że sytuacja finansowa jest trudna tak jak 

wszystkich samorządów ale wspólnymi siłami będziemy realizować 

zaplanowane zadania. 

 

Sołtys wsi Przycłapy Stanisław Frankowski – Panie Starosto i Pani Rada 

Powiatowa mam prośbę  bowiem jest zakupiony materiał z ubiegłego roku na 

chodnik i Wójt nie może dojść do porozumienia w Rejonie Dróg w sprawie 

wykonania chodnika od zakrętu w kierunku przystanku w miejscowości 

Przycłapy. Istniejący rów jest bardzo niebezpieczny dzieci nie chcą chodzić do 

szkoły bo się boją i Mozę by wspólnymi siłami załatwić. Materiał jest już 

zakupiony drugi rok ze środków wiejskich  i nic z tego. 

Wójt jesteśmy po rozmowach z Panem Burzyńskim Kierownikiem Rejonu Dróg  

Wieluniu podpisana jest umowa z projektantem wprawdzie robimy zawężony 

odcinek do Wierzchlasu jak powstanie projekt i wykorzystując posiadany 

materiał oraz jeśli sołtys postanowi przeznaczyć tegoroczne pieniądze na zakup 

kostki to zostanie wykonany odcinek chodnika w kierunku krzyżówki 

w przyszłym roku wykonany zostanie dodatkowy projekt bowiem mam mapę na 
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ten odcinek gdzie jest pozwolenie wodno-prawne . w tym roku wykorzystamy to 

co mamy. 

2) Radna Powiatu Wieluńskiego Krystyna Miśkiewicz – witam  

wszystkich zebranych bardzo serdecznie i chciałabym dołączyć się  do gratulacji 

wypowiedzianych przez Pana Starostę i gratuluje absolutorium. Chciałam 

pogratulować Radzie Gminy wszystkich przedsięwzięć, które były 

podejmowane bo my jako mieszkańcy Gminy Wierzchlas ostatnimi laty 

obserwujemy jak zmienia się  pozytywnie nasza Gmina i za  ukłon się 

wszystkim należy. Dziękuję również w imieniu wszystkich  mieszkańców za 

podejmowanie trafnych decyzji.  

Korzystając, że jestem przy głosie, a zbliżają się wakacje i jest to okres wolny 

od sesji to chciałam złożyć życzenia na ręce Pana Przewodniczącego dla Was 

wszystkich  i dla Waszych rodzin wspaniałego wypoczynku relaksu abyście 

Państwo w nowym  roku szkolnym przystąpili do prac pełni sil zapału, pełni 

wszystkich idei jakie macie. Proszę przekazać życzenia dla wszystkich 

pedagogów pracujących na terenie naszej gminy a także i dla dzieci wszystkiego 

najlepszego  na ten wolny czas od zajęć szkolnych.  

Przewodniczący Rady Gminy Jacek Młynarczyk – dziękuje bardzo za życzenia 

i dziękuję równie w imieniu radnych Rady Gminy podziękować.  

Sołtys wsi Łaszew Jan  Błaszczak – mam pytanie do pana Starosty w sprawie 

szlaku bursztynowego. Wkoło  Kościoła w Łaszewie w ramach szlaku 

bursztynowego wykonany został chodnik obecnie brakło środków na wykonania 

nowych schodów przy zejściu na cmentarz i brakło ok. 9.000 zł i ksiądz 

proponuje parafiną składkę  i chciałem zapytać do kogo to należy czy do 

Starostwa czy do Parafii. 

Starosta Wieluński Andrzej Stępień – zakres prac który był ujęty 

w harmonogramie rzeczowo-finansowym został wykonany, natomiast jeśli 

wyszły jakieś roboty dodatkowe to wówczas wszystkie takie roboty należą do 

wykonania przez partnera. Partnerem Powiatu Wieluńskiego w tej inwestycji 

jest Archidiecezja Częstochowska a wydatki leża po stronie Archidiecezji, 

a Archidiecezja nie ma pieniędzy wiec ponoszą je parafianie.  

Radny Józef Krzeszowski   -  Panie Przewodniczący, szanowni goście, wysoka 

Rado  korzystając z obecności Pana Starosty chciałbym w imieniu mieszkańców  

jak i użytkowników drogi Powiatowej  złożyć podziękowania  za pozytywna 

opinie  odnośnie złożonej przeze mnie interpelacji na sesji marcowej br. 

dotyczącej poprawy bezpieczeństwa  na tej drodze.  Komisja ds. 

Bezpieczeństwa i Organizacji Ruchu Drogowego Starosty Powiatowego 
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zaopiniowała przedmiotowy wniosek pozytywnie i te odpowiednie oznakowania  

zostaną wykonane w czasie odnowy oznakowania  przez Powiatowy Zarząd 

Dróg w Wieluniu. Jeszcze raz serdecznie dziękuję  i mimo kłopotów 

gospodarczych i finansowych na bezpieczeństwie nie będziemy oszczędzać.  

 

 

Ogłoszono 15 minut przerwy. 

Po przerwie wznowiono obrady. 

 

3) Przewodniczący Rady Gminy Jacek Młynarczyk – na posiedzeniach  

Komisji Rady Gminy rozpatrywany był wniosek w sprawie wydłużenia czasu 

pracy oddziału przedszkolnego znajdującego się przy Szkole Podstawowej 

w Toporowie. Wniosek złożony został przez rodziców dzieci uczęszczających 

do oddziału przedszkolnego. 

W temacie głos zabrał Sekretarz Gminy Leszek Gierczyk  w dniu 19 czerwca 

br. wpłynęło pismo adresowane na  Urząd Gminy i Radę  Gminy i podpisane 

przez rodziców dzieci, które uczęszczają  do oddziału przedszkolnego w 

Toporowie i rodzice dzieci młodszych z wnioskiem o wydłużenie czasu pracy 

przedszkoli od godziny 6.30 do 16.00. Komisje zapoznały się z treścią pisma. 

Pani Dyrektor Szkoły zebrała wśród rodziców ankiety w celu rozeznania się co 

do ilości zainteresowanych osób które chciałyby by ich dzieci uczęszczały do 

przedszkola o wydłużonym czasie pracy.   Pozytywnych odpowiedzi wpłynęło 

od  14  rodziców. Rozpatrywana była możliwość zatrudnienia nauczyciela  

w ramach dofinansowania z biura pracy  lub wygospodarowania w ramach 

posiadanych przez dyrektora tzw. „godzin karcianych”   i przesunięcia do nauki 

w przedszkolu. Jednak zdaniem Pani dyrektor jest to niemożliwe gdyż  jest to 

niezgodne z prawem  oświatowym. Z kole zatrudnienie w ramach robót 

interwencyjnych też jest niemożliwe  ponieważ Biura Pracy już nie posiada w  

tym roku środków finansowych na roboty interwencyjne.   W takiej sytuacji 

decyzja odnośnie formy zatrudnienia należy do Rady gminy jeśli wyrazi zgodę 

na wydłużenie czasu pracy przedszkola.  

Wójt  to nie ma znaczenia czy środki będą z Biura Pracy czy nie bo jeśli 

przedłużymy prace przedszkola to po 4 miesiącach i tak sami będziemy musieli 

finansować utrzymanie etatu i będziemy liczyli tylko na własne siły. Jeśli coś 

jest wprowadzane to nie można tego nazwać eksperymentem ponieważ rodzice 

młodszych dzieci będą chcieli aby to cały czas funkcjonowano. Rada Gminy 
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musi podjąć fundamentalna decyzje albo tak labo nie i dokąd będzie istniała 

placówka to oddział przedszkolny będzie funkcjonował w takich godzinach.  

Radna Powiatu Wieluńskiego Krystyna Miśkiewicz –rozmawiałam 

telefonicznie z Panią Dyrektor Powiatowego Biura Pracy i powiedział, że 

wczoraj zostały rozdysponowane wszystkie środki w ramach robót 

interwencyjnych.  

Sekretarz  właśnie wczoraj składaliśmy wniosek i Pani Dyrektor Powiatowego 

Biura Pracy powiedziała, że nie ma już środków, ponieważ otrzymaliśmy już 

środki  na dwa etaty i powiatowy Urząd Pracy nie ma pieniędzy. 

Przewodniczący Rady Gminy Jacek Młynarczyk – do kiedy należy podjąć 

decyzję zabezpieczeniu środków? 

Sekretarz – jak nie będzie środków zewnętrznych to w takim przypadku jest to 

decyzja Rady Gminy i aneks do arkusza organizacyjnego zawsze można 

wprowadzić.  

Przewodniczący Rady Gminy Jacek Młynarczyk poddał po głosowanie 

wniosek w sprawie wydłużenia czasu pracy oddziału przedszkolnego przy 

Szkole Podstawowej w Toporowie „za” było  14 radnych,  głosów przeciwnych 

i wstrzymujących się nie było. W głosowaniu uczestniczyło 14 radnych. 

Radny Marcin Kowalczyk – przy szkole podstawowej w Łaszewie również 

funkcjonuje oddział przedszkolny dlatego składam wniosek w sprawie 

wydłużenia czasu pracy  oddziału przedszkolnego w Łaszewie.  

  

Przewodniczący Rady Gminy Jacek Młynarczyk poddał po głosowanie 

wniosek radnego Marcina Kowalczyka w sprawie wydłużenia czasu pracy 

oddziału przedszkolnego przy Szkole Podstawowej w Łaszewie „za” było  14 

radnych,  głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było. W głosowaniu 

uczestniczyło 14 radnych. 

Rada Gminy jednogłośnie wyraziła zgodę na wydłużenie czasu pracy w oddziale 

przedszkolnym w Toporowie i Łaszewie od godziny 6.30 do godziny 16.00. 

 

4) Wójt – w dniu 29 maja odbyło się  spotkanie z właścicielami  

wydobywającymi piasek na żwirowni w Kraszkowicach oraz z przewoźnikami 

i w związku z istniejącym problemem na zabudowanym odcinku drogi 

i protestem mieszkańców ustalone zostało, że jak otrzymamy destrukt to 

wykonane zostałoby odcinek drogi o długości 400 m i szerokości 7 m 

z Właściciel który wydobywa piasek udostępni wszystkie  maszyny, a osoby 

które przewożą piasek dostarczyły by ten destrukt na początku lipca. Zwracam 
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się do Rady gminy z prośbą o przesuniecie środków z dróg różnych na to 

zadanie którego wartość wyniesie ok. 20.000 zł. Problem polega na tym że nie 

jestem do końca pewien czy osoby które zdeklarowały się do pomocy 

dotrzymają słowa. Zwracam się do rady Gminy o wypowiedzenie się w tym 

temacie. 

Radny Józef Krzeszowski – jestem za a nawet przeciw jak mówił klasyk 

bardzo dobrze, że Pan Wójt podjął ten temat z tymi firmami ale jest to pod 

wpływem mieszkańców tam mieszkających, którzy mają przebicie ale 

zapomniał Pan o dwóch mieszkańcach w Wierzchlesie, którzy mają gehennę 

jeśli chodzi o wydobywanie i przewożenie piasku przez ulice Leśna i może tez 

należałoby na tym odcinku poprawić stan nawierzchni tej drogi, żeby się tak nie 

kurzyło. 

Wójt – ulica Leśna nie jest przejezdna do samochodów ciężarowych ponieważ 

jest tam ograniczenie tonażu do 10 ton. I przejazd powinien odbywać się drogą 

w kierunku Przycłap. 

Radny Józef Krzeszowski ale osoby te mieszkają jeszcze przed zjazdem na 

Przycłapy. 

Wójt – przedstawiłem problem w Kraszkowicach i chciałbym aby w tym 

temacie została podjęta ostateczna decyzja i nie chciałbym aby decyzja 

podejmowana była pod presją mieszkańców którzy przyjdą na sesję dlatego, że 

korespondencja w tej sprawie składana była w Starostwie i innych instytucja 

i wróciła powrotem do Urzędu Gminy, ponieważ samorząd lokalny jest w stanie 

takie rzeczy rozwiązać.  

Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Barbara Puczkowska problem jaki 

wyniknął w Kraszkowicach nie jest w ogóle porównywalny z problemem w 

Wierzchlesie, przejeżdżą tam bardzo duża liczba samochodów a w czasie 

upałów pojawiają się tumany kurzu i nic więcej. Obecnie jest trochę lepiej 

ponieważ ten odcinek drogi jest polewany wodą i na odcinku zabudowy 

zmniejszyli kierowcy prędkość, ale huk jest niedopisania. Nawet biały pył na 

kołach wyniesiony jest na drogę wojewódzką i jat tak duża liczba samochodów 

że samochody wyjeżdżając na drogę wojewódzka to powstaje korek. 

Wójt – zmienione zostały przepisy odnośnie opłat za eksploatację złóż do tej 

pory było raz na kwartał teraz jest tylko raz na pół roku. W obecnej chwili nie 

wiemy ile na spłynie pieniędzy  do budżetu z tytułu eksploatacji.   

Radny Józef Krzeszowski advocent Wiceprzewodniczącej  jest za 

poprawieniem stanu nawierzchni tej drogi  jak najszybciej, a przeciw jestem 

tylko po to,  że Pan Wójt zapomniał o dwóch mieszkańcach  na ulicy Leśnej. 
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Wójt dopóki w Wierzchlesie będzie eksploatacja złóż to na tych odcinkach 

gdzie porusza się ciężki sprzęt  niema sensu układać asfaltu dlatego, że musiał 

by zostać wykonany bardzo drogi odcinek drogi odporny na takie naciski albo 

trzeba utrzymać w dobrym stanie drogę tłuczniową, którą zawsze można 

naprawić. W Wierzchlesie nie można położyć asfaltu ponieważ ta droga 

zostanie w ciągu kilku dni zniszczona przez ciężki sprzęt.    

Radna Sylwia Wrzała  przychylam  się do wniosku Radnego Krzeszowskiego 

w związku z tym że nie podlega dyskusji poprawienie stanu nawierzchni drogi 

w Kraszkowicach bo jest to wskazane ze względu na utrudnienie życia 

mieszkańców ale proszę tez brać pod uwagę Wierzchlas bo tam tez 

wydobywany jest żwir w związku to tez jest utrudnienie a dwóch mieszkańców 

nie ma siły przebicia tak jak jest to w miejscowości Kraszkowice ale proszę brać 

pod uwagę że w Wierzchlesie mieszkańcom też cos się należy i drogę należy 

w rozsądny sposób zabezpieczyć.                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                  

Radny Marek Leszczyk poprawienie stanu drogi w Kraszkowicach do 

żwirowni nie podlega dyskusji i należy to wykonać tylko żeby osoby które 

zobowiązały się pomóc wywiązały się ze swoich zobowiązań. 

Przewodniczący Rady Gminy Jacek Młynarczyk czy ktoś z radnych wyraża 

sprzeciw w sprawie przedstawionej przez Wójta.  

Rada Gminy jednogłośnie wyraziła zgodę na wykonanie odcina drogi 

w Kraszkowicach do żwirowni z  destruktu. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Jacek Młynarczyk w Wierzchlesie należy raz 

na zawsze rozwiązać problem piaskarni, dlatego proponuje aby na najbliższych 

posiedzeniach Komisji przygotować informacja dotycząca wysokości kosztów 

jakie należ loby ponieść na zamontowanie monitoringu tj. kamera i sprzęt do 

nagrywania ruchu na danej ulicy co na pewno ukróci poruszanie się pojazdów, 

które nie mają do tego prawa ponieważ Policja nie  jest w stanie sobie z tym 

poradzić, a w przypadku kamer nagrany dowód dostarczony zostanie na Policję  

i wszystko się wyjaśni . 

Wójt odnośnie monitoringu to był już wykonawca i wstępny koszt to ok. 

1.500zł w tym kamera, kabel i urządzenie rejestrujące. Problem polega na tym,  

gdzie umieścić to urządzenie rejestrujące i należy się nad tym dobrze zastanowić  

i zaproponować  na najbliższych posiedzeniach  komisjach miejsce lokalizacji 

kamer.  
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5) Wójt – 21 czerwca 2012r. u Starosty Wieluńskiego odbyło się spotkanie tzw.  

Powiatowy Związek Sportowy działał przez 10 miesięcy. Wszystkie szkoły 

z terenu Gminy Uczestniczyły w różnych rozgrywkach sportowych a ostateczna 

ocena po zakończeniu roku szkolnego przedstawia się następująco: 

Szkoły Podstawowe – dziewczęta  na 25 pozycji (placówek które uczestniczyły 

w rozgrywkach powiatu Wieluńskiego0 Mierzyce  zajęły 4 pozycję , Toporów 

6 pozycje , Wierzchlas  8 pozycję , Kraszkowice 13 pozycję i Łaszew 21. 

Szkoły Podstawowe – chłopcy również na 25 pozycji w tym: Mierzyce 

7 pozycja, Kraszkowice 9 pozycja, Toporów 12 pozycja, Łaszew  17 pozycja, 

Wierzchlas 19 pozycja. 

W rozgrywkach uczestniczyło 17 gimnazjów  z terenu Powiatu Wieluńskiego 

i tak: 

Gimnazja – dziewczęta na 17 pozycjami Wierzchlas zajął 1 pozycję,  a Mierzyce 

zajęły 3 pozycję. 

Gimnazja – chłopcy Mierzyce 5 pozycja, a Wierzchlas na 12 pozycji.  

 

6) Radny Marcin Kowalczyk – wczoraj tj. 27 czerwca 2012 roku odbyło się  

rozdanie stypendiów w Publicznym Gimnazjum w Mierzycach  według nowych 

zasad. Regulamin został zmieniony na wniosek Komisji Oświaty, Zdrowia, 

Kultury i sortu Rady Gminy Wierzchlas co wpłynęło korzystnie na przyznane 

nagrody i otrzymała ją uczniowie którzy sa najbardziej uzdolnieni na terenie 

Gminy. Stypendium otrzymało 43 uczniów na łączną sumę 19.700zł.  

 

 

Punkt 7 

Zakończenie obrad XVII sesji Rady Gminy Wierzchlas. 

Porządek obrad został wyczerpany w związku z tym Przewodniczący Rady 

Gminy zamknął XVI sesję Rady Gminy Wierzchlas. 

„XVII sesję Rady Gminy Wierzchlas uważam za zamkniętą.” 

Obrady zakończono o godzinie 11
10

. 
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